
                                                                   Tišnov        

Bydlím tu od narození a mám to tady rád, líbí se mi nový park u kostela s 

občerstvením a hřištěm, také naše radnice a časté akce konané městem. Mé 

nejoblíbenější místo v Tišnově je fotbalové hřiště za gymnáziem, kam často 

chodím po škole, nebo když mám volnou chvíli. Bohužel se zde také  nachází 

odpadky, které ten dobrý dojem kazí. 

V této práci bych rád upozornil na stav starších historických tišnovských 

uliček, jako jsou Ševcovská a Koželužská. V Ševcovské uličce se nachází 

odpadky a výkaly. Procházení uličkou občas připomíná pohyb v minovém 

poli. Schází se tu mladiství, kteří tu přinejmenším dělají hluk. Dlažba se na 

určitých místech propadá a občas někde chybí. Koželužská ulička je z části 

posprejovaná a nachází se zde nedopalky cigaret, kusy zapalovačů a střepy. 

Dlažba je oproti Ševcovské v pořádku. Navrhl bych lepší osvětlení, případné 

obchůzky strážníků, pravidelnou údržbu a úklid. Tyto dvě uličky patří k 

nejužším v ČR, a i proto by se o ně mělo více pečovat. 

Mým dalším tématem, kterému bych se rád věnoval, je množství aut městem 

projíždějících nebo parkujících. V odpoledních hodinách, když jdu ze školy, 

Tišnov připomíná spíše velké parkoviště, nežli město. Nepomáhá ani nově 

vystavěné parkoviště poblíž nádraží. Hlavně ve středu města je zaparkováno 

nejvíce aut a spousta jím projíždí. Navrhuji výstavbu parkovacího domu, 

jelikož momentální situace se mi nelíbí a jsem rád, že jsem mohl vyjádřit 

svůj názor.                                                                
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